
Rondvraag commissie samenleving 14 september 2022 

 

raadslid (fractie) Vraag 

Mw. Roos (HvB) Inzake Odensehuis 
 
 
1. Klopt het dat het Odensehuis in Overveen van 2 middagen in de week 
terug is naar 1 middag? 
Wat is de oplossing voor dit probleem? Wij begrijpen dat het Odensehuis niet 
twee middagen in het buurthuis kan blijven. Is er een oplossing voor het 
Odensehuis? Is het mogelijk om een plek aan te wijzen waar het Odensehuis 
twee middagen terecht kan? 
Is Oldenhove een mogelijkheid? 
 
2. Zijn er meer van dit soort initiatieven, dus niet alleen in Overveen maar 
ook in andere dorpen?  
Dit betreft mensen zonder WMO-indicatie. We begrijpen dat er ook zoiets is in 
Bloemendaal-Dorp, maar het zou mooi zijn als we in alle dorpskernen iets als het 
Odensehuis of iets vergelijkbaars konden organiseren via Welzijn Bloemendaal. 
Wat weet u hiervan? 
 
3. Wat is de stand van zaken mbt het inloophuis voor mensen met een 
eetstoornis? Hebt u een andere locatie voor het inloophuis na december 2022 of 
kan het inloophuis voorlopig blijven zitten in Eikendonck in Bennebroek? 
 
 

 


